
17. oktober holdt Sigurd i GPS innlegg på et opp-
summeringsmøte som Ole Johan Sundby fra Lågen 
Potetpakkeri hadde invitert til. Der refererte han 
til at årets potetsesong, fra oppstart i juni og til nå, 
markedsmessig har gått bra. Han fikk også bekref-
telse fra produsentene og Ole Johan på at det har 
vært triveligere å være tidligpotetprodusent i år 
enn i fjor, da vi «sleit» med både gamle norske og 
overskudd av import i oppstarten. Spiller vi kortene 
riktig, ikke minst gjennom styringsgruppa for tidlig-
poteter i GPS, vil vi kunne gjenta årets suksess
våren/sommeren 2024. Det er også grunnlag for å 
skryte av samarbeidet med omsetterne i år, de har 
tatt ansvar. Vi i GPS setter pris på å bli invitert med 
på produsentmøter! Bra Ole Johan!
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Fra oppsummeringsmøtet 17. oktober.
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Ole Johan Sundby


